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Ανακοίνωση Δήμου Αραδίππου
0 Δήμος Αραδίππου στο πλαίσιο ψηφιοποίησης
του ιστορικού του Αρχείου και της μνήμης της

Αραδίππου προκηρύσσει υποτροφία για διδακτορική

διατριβή στον Τομέα της Ψηφιακής Πολιτιστικής

Κληρονομιάς σε συνεργασία με την αντίστοιχη

Έδρα της ΟΥΝΕΣΚΟ στο συγκεκριμένο
τομέα στο Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο Κύπρου
ΤΕΠΑΚ Η διάρκεια της υποτροφίας θα είναι για

τρία 3 χρόνια και θα ξεκινήσει τον Οκτώβριο του
2021 ή το αργότερο από την 1/1/2022

Κύριο αντικείμενο της υποτροφίας αποτελεί

η ψηφιοποίηση τεκμηρίωση αρχειοθέτηση
προστασία και επιστημονική προβολή της Ιστορίας

και Μνήμης της Αραδίππου Όλο το τεκμηριωμένο

υλικό θα πρέπει να είναι ελεύθερο προς
πρόσβαση στην ψηφιακή βιβλιοθήκη της Ευρωπαϊκής

Ένωσης ΕυΐΌρθΒΠΒ νννννν.θυΐΌρθΒΠΒ
θυ Οι αιτήσεις μπορούν να αποσταλούν στο

υηθ5εο_άεή@ευί.3ε.εγ μέχρι και την Δευτέρα
4/10/2021 στις 2:00μ.μ Για πληροφορίες στο 24

524606 ή ηλ ιπυηίείρ3ΐίτγ@3Γ3άίρρου.θΓ§χγ
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ΔΕΝ ΛΗΦΘΗΚΕ ΧΘΕΣ ΑΠΟΦΑΣΗ ΑΠΟ ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΙΚΟ

Πήρε παράταση η αγωνία
✓ Επιβεβαίωση της Αλήθειας για την

απόφαση της κυβέρνησης σχετικά με τον
τρόπο επιστροφής στα πανεπιστήμια

ΕΠΙΒΕΒΑΙΩΘΗΚΕ

πλήρως το χθεσινό
πρωτοσέλιδο δημοσίευμα της Αλήθειας

ότι το Υπουργικό Συμβούλιο
δεν θα λάμβανε χθες καμία απόφαση για
το πως θα γίνει η επιστροφή των φοιτητών
στα πανεπιστήμια Εάν δηλαδή θα γίνει
με υποχρεωτικό τεστ PCR ή θα γίνονται
δεκτά και rapid test για όσους φοιτητές
δεν είναι εμβολιασμένοι

ΣΤΗΝ απόφαση του Υπουργικού Συμβουλίου
δεν αναφέρεται καμιά αλλαγή στα

υγειονομικά πρωτόκολλα για τα πανεπιστήμια

Αναφέρεται μόνο ότι αποφασίστηκε
η παράταση των υφιστάμενων μέτρων για
αντιμετώπιση της πανδημίας μέχρι και τις
3 Σεπτεμβρίου 2021 Επιβεβαιώνονται έτσι
οι πληροφορίες που δημοσίευσε χθες η

Αλήθεια ότι το Υπουργικό μάλλον θα
κληθεί να τοποθετηθεί επί του θέματος
στην επόμενη συνεδρία του που θα πραγματοποιηθεί

την πρώτη Σεπτεμβρίου

Η ΑΓΩΝΙΑ των φοιτητών των γονιών τους
και των πανεπιστημίων παρατείνεται για
λίγες ακόμα ημέρες ώστε να ξεκαθαρίσει
η εικόνα με την πανδημία και να δοθεί
περισσότερος χρόνος για διαβουλεύσεις
με όλους τους εμπλεκόμενους

ΚΑΤΑ τις πρόσφατες επαφές και διαβουλεύσεις

μεταξύ του υπουργείου Παιδείας
όσο και του υπουργείου Υγείας με τους

οργανωμένους φοιτητές ΠΟ
ΦΕΝ αλλά και τους πρυτάνεις των
πανεπιστημίων συζητήθηκαν όλα τα
θέματα που προκύπτουν από την επι
στροφή στα πανεπιστήμια Δόθηκαν
παράλληλα διαβεβαιώσεις από
πλευράς της κυβέρνησης ότι το
θέμα θα μελετηθεί σοβαρά πριν λη
φθούν οι τελικές αποφάσεις που όλοι περιμένουν

για έναρξη της νέας ακαδημαϊκής
χρονιάς

ΩΣ ΓΝΩΣΤΟΝ οι πρυτάνεις τόσο του Πανεπιστημίου

Κύπρου όσο και του ΤΕΠΑΚ
είχαν δηλώσει ότι θέλουν η έναρξη των
μαθημάτων να γίνει με φυσική παρουσία
των φοιτητών στις αίθουσες διδασκαλίας
Δημιουργείται όμως πρόβλημα αφού τα
αμφιθέατρα των πανεπιστημίων ειδικά
του ΤΕΠΑΚ δεν είναι αρκετά μεγάλα ώστε
να λειτουργούν με μεγάλους αριθμούς
φοιτητών

ΤΟ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟ πρωτόκολλο και τα διατάγματα

του υπουργείου Υγείας καθορίζουν
πως οι αίθουσες διδασκαλίας θα πρέπει
να λειτουργούν με το 50 της χωρητικό
τητάς τους Λόγω του μικρού αριθμού φοιτητών

που θα μπορούν να παρευρεθούν
με φυσική παρουσία στο 50 οι πρυτάνεις
ζήτησαν όπως το ποσοστό με φυσική παρουσία

αυξηθεί στο 80 Η απάντηση του
υπουργείου Υγείας ήταν ότι για να γίνει

αυτό θα
πρέπει να

υπάρξει πιο
ψηλό ποσοστό

εμβολιασμένων

φοιτητών

δίνοντας
και την επιλογή οι

ανεμβολίαστοι φοιτητές
να παρουσιάζονται

με αρνητικό μοριακό
PCR τεστ αλλά όχι Rapid test εντός 72

ωρών Όσοι φοιτητές νόσησαν με κορωνοϊό
σύμφωνα με την πρόταση προκειμένου
να παρακολουθούν με φυσική παρουσία
τα μαθήματα θα έχουν κάλυψη μόνο για
3 μήνες και όχι για 6 μήνες όπως ισχύει
για τον υπόλοιπο πληθυσμό Οι διαφοροποιήσεις

κρίθηκαν αναγκαίες λόγω του συνωστισμού

που παρατηρείται στις αίθουσες
διδασκαλίας και τα αμφιθέατρα των πανεπιστημίων

Ωστόσο όλα αυτά θα συζητηθούν
εκ νέου στις επόμενες ημέρες

Η ΠΡΟΤΑΣΗ για το τεστ PCR των 72ωρών
προκάλεσε την έντονη αντίδραση των φοιτητών

Τόσο η ΠΟΦΕΝ όσο και η ομάδα
Φοιτητές εν δράσει αντέδρασαν κατά

της προϋπόθεσης για διενέργεια PCR τεστ
ανά 72 ώρες για όσους είναι ανεμβολίαστοι
προκειμένου να παρακολουθούν δια ζώσης
τα μαθήματά τους στα πανεπιστήμια κυρίως

λόγω του κόστους που θα επωμίζονται
Γι αυτό και αντιπροτείνουν όπως γίνεται
αποδεκτό το rapid test
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Άφησαν μετέωρους όλους τους φοιτητές

ΡΙΠΕΣ
Του Γιώργου
Καλλινίκου

α τον Θεό πρέπει να έχουν αποφασίσει οι
κυβερνώντες να μην μας αφήσουν να αγιάσουμε

Μέρα παρά μέρα βρίσκουν τρόπο να
προβούν σε κάποια προκλητική ενέργεια

ώστε να μας υποχρεώσουν να τους ασκήσουμε κρπική
Έτσι για να φαινόμαστε κακοί Πώς όμως να προσπεράσει
κάποιος τη χθεσινή πρόκληση Ολόκληρη την περασμένη
εβδομάδα το κύριο θέμα που απασχολούσε την επικαιρότητα

ήταν η φαεινή ιδέα του υπου ργού Υγείας να επιβάλει
στους φοιτητές όλων των πανεπιστημίων να έχουν φυσική
παρουσία μόνο αν είναι εμβολιασμένοι ή αν προσκομίζουν
αρνητικό PCR κάθε 72 ώρες

Έγιναν συζητήσεις επί συζητήσεων Οι φοιτητές
είτε μέσω της ΠΟΦΕΝ είτε μέσω της ομάδας Φοιτητές
εν δράσα είτε μέσω φοιτητικών παρατάξεων

προέβησαν σε σωρεία παρεμβάσεων

Είχαν συναντήσεις με τον
υπουργό Υγείας με τον υπουργό Παιδείας

με ης πρυτανικές Αρχές και με
επιστήμονες Πάσχισαν να στείλουν
ξεκάθαρο το μήνυμα ότι στηρίζουν
την προσπάθαα διασφάλισης της φυσικής

παρουσίας τους στα πανεπιστήμια

σε συνθήκες όσον το δυνατόν καλύτερες αλλά ότι η
επιβολή των PCR θα στραγγάλιζε πολλούς οικονομικά

Πολλοί γονείς των φοιτητών επίσης προέβησαν σε
ένα σωρό παρεμβάσεις Άλλες δημοσίως εξηγώντας ότι
ένα επιπρόσθετο κόστος 300 ευρώ το μήνα θα ήταν δυσβάστακτο

για πολλές οικογένειες οι οποίες δίνουν σκληρό
αγώνα να τα βγάλουν πέρα και να μπορέσουν να σπουδάσουν

τα παιδιά τους Αλλες παρασκηνιακά μεταφέροντας
τα μηνύματά τους σε πολιτικά κέντρα λήψεως αποφάσεων

Ο υπουργός Υγείας Μιχάλης Χατζηπαντέλας όταν
διαπιστώθηκε το μέγεθος των αντιδράσεων επιχείρησε
να καθησυχάσει λέγοντας ότι την απόφαση θα την έπαιρνε

χθες το Υπουργικό Συμβούλιο λαμβάνοντας υπόψη
όλες τις ανησυχίες Φυσικό επόμενο χθες να κάθονταν
στα κάρβουνα όλοι οι εμπλεκόμενοι Αφού αναλόγως της
απόφασης που θα λάμβανε το Υπουργικό Συμβούλιο θα
εξαρηόταν από τους μεν ο σχεδιασμός της λειτουργίας των
πανεπιστημίων και από τους δε η ενδεχόμενη ανήδρασή
τους

Ένα μόνο δεν μπορούσαν να υπολογίσουν Αυτό το
οποίο συνέβη τελικά Να τους γράψουν όλους οι κυβερνώντες

στα παλαιότερα των υποδημάτων τους και να μην
λάβουν οποιαδήποτε απόφαση Μετέφεραν είπαν την
απόφαση για την επόμενη συνεδρία του Υπουργικού Συμβουλίου

την Ρ Σεπτεμβρίου Με δυο λόγια άφησαν πανεπιστήμια

και χιλιάδες φοιτητές επί ξύλου κρεμάμενους
Επειδή κάποιοι μπόρα με αθωότητα να πουν ότι δεν

έγινε και κάτι σοβαρό αν ληφθα η απόφαση εννιά μέρες

Όλοι καίγονταν για το
πώς θα λειτουργήσουν
τα πανεπιστήμια αλλά
το Υπουργικό τους άφησε
στην αγωνία

μετά καλό είναι να εξηγηθεί γιατί η χθεσινή εξέλιξη προκαλεί

προβλήματα Τα κρατικά πανεπιστήμια Κύπρου και
ΤΕΠΑΚ ξεκινούν μαθήματα στις 6 Σεπτεμβρίου Συνεπώς
θα μάθουν την απόφαση της Κυβέρνησης μόλις πέντε
μέρες πριν την επιστροφή των φοιτητών ενώ στις πέντε
αυτές μέρες μεσολαβεί και Σαββατοκύριακο Οι Αρχές
των πανεπιστημίων πρέπα να γνωρίζουν κατά πόσο τα
μαθήματα θα γίνονται με φυσική παρουσία φοιτητών στο
80 όπως ζήτησαν ή στο 50 ή στο χαρότερο σενάριο
αν θα συνεχίσουν με εξ αποστάσεως εκπαίδευση Αυτό
είναι άρρηκτα συνδεδεμένο με το τι είδους SafePass θα
επιβληθεί να κατέχουν οι φοιτητές Διόη αν ισχύσα ο όρος
του υπουργού Υγείας όη σε 80 φυσική παρουσία απατιεί
τα τεστ να είναι μόνο PCR τότε είναι πολύ διαφορετικός ο

σχεδιασμός από το να είναι 50 η φυσική παρουσία και
να ισχύουν και τα rapid test

Ήδη σήμερα και τα δύο κρατικά πανεπιστήμια θα
συνεδριάσουν εκτάκτως για να μελετήσουν διαφορετικά

σενάρια και να προβούν σε ανάλογους σχεδιασμούς
αφού δεν έχουν στα χέρια τους κυβερνητική απόφαση

Ειδικά στο ΤΕΠΑΚ στο τραπέζι τίθενται

δύο σενάρια Ένα που πρόβλεπα
δύο ακροατήρια φοιτητών ανά 50

με εναλλάξ ανά εβδομάδα φυσική παρουσία

και εξ αποστάσεως φοίτηση
Το δεύτερο πρόβλεπα φυσική παρουσία

των εμβολιασμένων φοιτητών και
εξ αποστάσεως των ανεμβολίαστων
Όπως γίνεται αντιληπτό οι σχεδιασμοί

για ομαλή λειτουργία είναι διαφορετικοί και απαιτούν
καλή προετοιμασία

Ταυτόχρονα βεβαίως πρέπει χιλιάδες φοιτητές να
γνωρίζουν με ποιο καθεστώς θα φοιτήσουν ώστε να

προετοιμασθούν

ανάλογα αφού είναι πολύ διαφορετική η
φυσική παρουσία από την εξ αποστάσεως Το Υπουργικό
Συμβούλιο όμως άφησε τους πάντες μετέωρους και σε

αγωνία Η δικαιολογία που προβλήθηκε από τον υπουργό
Παιδείας ήταν ότι απουσίαζε ο κ Χατζηπαντέλας και γι
αυτό αναβλήθηκε η συζήτηση Για ένα θέμα το οποίο καία
χιλιάδες πολίτες ήταν δύσκολο να ετοιμαστεί γραπτώς η
ασήγηση του υπουργού Υγείας και να ήσαν σε επαφή μαζί
του αν χραάζονταν κάποια λεπτομέραα

Ο κ Προδρόμου είπε ακόμη ότι θα αξιοποιηθούν
οι επόμενες μέρες μέχρι τη συνεδρία για να εξεταστα εκ
νέου η επιδημιολογική εικόνα και να δουν πώς προχωρούν
οι εμβολιασμοί των φοιτητών Εδώ η επιστήμη σηκώνα τα
χέρια ψηλά Δηλαδή κύριε Προδρόμου το πώς θα λειτουργήσουν

ένα χρόνο τα πανεπιστήμια εξαρτάται από το αν ης
επόμενες μέρες τα κρούσματα θα είναι 400 ή 300 ή 200
Ελεος Όσο νια τους εμβολιασμούς τι αναμένετε Ότι σε

μερικές μέρες οι εμβολιασμένοι φοιτητές θα εκτοξευθούν
από το 50 στο 70 ή στο 80

Η στήλη πραγματικά εύχεται να μην κυριαρχεί κάποια

πονηρή σκέψη που να λέει με απόφαση μερικές
μέρες πριν την έναρξη των μαθημάτων θα είναι δύσκολο
να οργανωθούν και να αντιδράσουν Μετά από το χθεσινό

γράψιμο κάη τέτοιο θα ήταν εξοργιστικό
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Στην πρίζα για τις
πρόνοιες του εαίθρ^δδ
τα πανεπιστήμια
Δεν περιμένουν
το Υπουργικό σελ 7
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«Στην πρίζα» για Tis npovoies του safepass τα πανεπιστήμια
Πήρε αναβολή η λήψη απόφασης από το Υπουργικό, αλλά ία πανεπιστήμια «δεν μπορούν να περιμένουν»

Εν αναμονή των οριστικών αποφάσεων σε
σχέση με τις πρόνοιες του safepass που θα
απαιτείται για είσοδο των φοπητών βρίσκονται
τα πανεπιστήμια. Το θέμα ήταν στην ατζέντα
τπς χθεσινής συνεδρίασπς του Υπουργικού
Συμβουλίου, ωστόσο π συζήτπσή του πήρε αναβολή, 

λόγω απουσίας του Υπουργού Υγείας στο

εξωτερικό/Ετσι, το θέμα μεταφέρεται στη συνεδρίαση 

της 1ης Σεπτεμβρίου, με την κυβερνητική 

πλευρά να θεωρεί πως με αυτό τον τρόπο
θα δοθεί από τη μια χρόνος για να εξεταστεί
εκ νέου η επιδημιολογική εικόνα, που δείχνει
βελτίωση τις τελευταίες μέρες και από την άλλη
θα μπορεί να γίνει διαβούλευση μεταξύ των
εμπλεκόμενων, ώστε να βρεθεί και να ληφθεί
μια κοινώς αποδεκτή απόφαση.

Την ίδια στιγμή, ωστόσο, τα πανεπιστήμια
διαμηνύουν πως δεν μπορούν να περιμένουν.
Ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ, Παναγιώτης Ζαφείρης, 

επισημαίνει σε ανάρτησή του πως στις 6
Σεπτεμβρίου ανοίγουν και υπάρχουν ένα σωρό
πράγματα που πρέπει να γίνουν από την πρώτη 

μέρα μαθημάτων. Τονίζει δε, πως στη σημερινή 

έκτακτη συνεδρία της Συγκλήτου του

πανεπιστημίου θα ληφθούν τελικές αποφάσεις.
Σε σχέση με το Πανεπιστήμιο Κύπρου η ενη¬

μέρωση που δίνεται στους φοιτητές είναι με
βάση τα δεδομένα που προνοεί το ισχύον 

πρωτόκολλο. 

Δηλαδή, ότι τα πανεπιστήμια θα ανοίξουν 

με το 50% της πληρότητας των αιθουσών
και την απαίτηση safepass, περιλαμβανομένου
και rapid test.

Υπενθυμίζεται ότι τα πανεπιστήμια ζητούν
80% των αιθουσών, με τον Υπουργό Υγείας να
είναι θετικός στο ενδεχόμενο, με την προϋπόθε¬

ση όμως ότι θα αυστηροποιηθούν τα κριτήρια
του safepass και αυτό θα περιλαμβάνα μόνο
PCR για τους ανεμβολίαστους και νια όσους
έχουν νοσήσει το διάστημα να μειώνεται στους
3 αντί στους 6 προηγούμενους μήνες.

Σε αυτό το ενδεχόμενο είναι αρνητικοί οι
φοιτητές που θεωρούν το κόστος νια PCR αποτρεπτικό. 

Η Προοδευτική Κ.Φ. έχει ήδη τονίσει
πως διαφωνεί με την απόφαση και ζητά απο¬

δοχή και του rapid test, ενώ π ΠΟΦΕΝ ζητά
όπως οποιαδήποτε και να είναι π απόφαση της
κυβέρνησης, να είναι οικονομικά διαχειρίσιμη
για τους φοιτητές. Σημειώνεται πως το ποσοστό
των εμβολιασμένων φοιτητών υπολογίζεται
αυτή τη στιγμή περίπου στο 50%.

Μια άλλη παράμετρος που θεωρείται σημαντική 

από τα πανεπιστήμια, για τπ λήψη
οποιασδήποτε απόφασης, είναι πως οι έλεγχοι
θα είναι μια πολύ περίπλοκη υπόθεση. Ως εκ
τούτου, γίνονται διαβήματα από τα πανεπιστήμια 

για μηχανογράφηση της διαδικασίας,
ωστόσο βρίσκουν τροχοπέδη ερωτήματα που
τίθενται από την Επίτροπο Προσωπικών Δεδομένων.

Στο μεταξύ, μια άλλη πρόταση που είναι στο

τραπέζι, αλλά δεν φαίνεται να κερδίζει έδαφος, 

είναι αυτή νια COVID-free πανεπιστήμια,
του προϊστάμενου της Υπηρεσίας Σπουδών
και Φοιτητικής Μέριμνας του ΤΕΠΑΚ, Βασίλη

Πρωτοπαπά, ο οποίος προτείνει να παρακολουθούν 
διά ζώσης μαθήματα μόνο οι εμβολιασμένοι 

ή όσοι έχουν νοσήσει και οι υπόλοιποι που
δεν έχουν εμβολιαστεί να παρακολουθήσουν
μαθήματα εξ αποστάσεως.

Ειρηναίος Πίπας
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